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DOPRAVNÍ VÝBOR 
 Zastupitelstva Jihočeského kraje 

Tajemník výboru: Ing. Šárka Dupalová, tel. 386 720 462 e-mail.: mailto:dupalova@kraj-jihocesky.cz 

 

 
       České Budějovice dne 11. 10. 2023 

 
 

Zápis č. 22 
 

z jednání Dopravního výboru Zastupitelstva Jihočeského kraje, které se konalo 
dne 10. 10. 2023 od 14:00 hodin videokonferenčně 

 
 

Přítomni: 
Členové výboru: Ing. arch. Petra Trambová – předsedkyně, Ing. Pavel Pavel, Mgr. Viktor Lavička 

Ing. Karel Vaškovský, Ing. Martin Kákona Ph.D., Ludmila Pánková, 
Ing. Lukáš Mašín, Mgr. Pavel Mráček, JUDr. Martin Kupec Ph.D., 
Ing. Václav Protiva 

Omluveni: Bc. Jiří Švec, Ing. Miroslav Joch, Mgr. Pavel Eybert 
 
 
Začátek jednání: 14:00 hodin. 
 

 

 

Program: 

 

1) Úprava závazkových vztahů se společností Jihočeské letiště České Budějovice a. s. 

2) Různé 

 

 

 

 

1)  Úprava závazkových vztahů se společností Jihočeské letiště České Budějovice a. s. 
Paní Tetourová přednesla materiál k úpravě závazkových vztahů, v diskusi zazněly dotazy na 
očekávané příjmy s leteckým provozem, zda budou potřeba další investice. Paní Tetourová odpovídala 
na dotazy – ještě budou zapotřebí investice, RTG na zavazadla na odbavení více zavazadel, řeší se 
hasičské vozidlo. Co se týče Business plánu - obchodní podmínky se nastavují vždy aktuálně, předchází 
jim tvrdá obchodní jednání. Poté členové souhlasně přijali usnesení. 
 
U s n e s e n í   č. 17/2023/DV-22 
Dopravní výbor Zastupitelstva Jihočeského kraje 
I. bere na vědomí 
informaci o úpravě závazkových vztahů se společností Jihočeské letiště České Budějovice a. s. 
a dodatku č. 2 k veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí provozní a investiční dotace uvedeném v příloze 
materiálu; 
II. doporučuje 
zastupitelstvu kraje schválit  
1. navýšení provozní dotace o 12 777 750,- Kč a navýšení investiční dotace o 5 629 450,- Kč společnosti 
Jihočeské letiště České Budějovice a. s., IČO 26093545, pro rok 2023 na úhradu nákladů spojených se 
závazkem veřejné služby, 
2. dodatek č. 2 k veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí provozní a investiční dotace uvedený v příloze 
materiálu. 
Hlasování 9/0/1 
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2) Různé 
 
V bodě různé se rozvinula debata na téma obchvat Chýnova, kde pan Kákona prezentoval nebezpečné 
úseky. Pan Mašín dodal, že je v gesci ŘSD jako správce a vlastník komunikace a Jčk by měl dát podnět-
doporučení ohledně bezpečnostních prvků na obchvat Chýnov. Členové se dohodli na pozvání paní 
ředitelky ŘSD Hruškové na další jednání DV. Dalším tématem v diskusi byla prezentace SŽ ze dne 
2.10.2023. Pan Protiva vznesl dotazy na Memorandum o spolupráci mezi Jčk městem Č. Krumlov 
a ŘSD. Dále na aktuální zprávu o cyklostezce podél Vltavy, změny v jízdních řádech k září tohoto roku 
a jaké změny se chystají při změně grafikonu. Paní Tetourová dodala, že letos budou dokončeny (konec 
listopadu 2023) 3 etapy cyklostezky, bude propojeno Lipno s Vyšším Brodem. Zmíněny byly další úseky. 
Nutno dodat do územních plánů, aby mohl být vypracován střednědobý plán. Z podnětu pana Mašína 
na příštím jednání ve věci ZUR připravit usnesení v souvislosti s cyklostezkou. S tím souvisí i pozvání 
pana Hornáta. A připravit obsah memoranda. 
 
 
 

Termíny jednání DV na II. pololetí 2023 
31. října 
5. prosince 

 
Konec jednání: 15:15 hod.  
 
Zapsala:  Ing. Šárka Dupalová, tajemnice    
 
Ověřil:  Ing. arch. Petra Trambová, předsedkyně DV 


